Photo Opt-Out
September 20, 2023
Dear KBS Parents and Guardians,
We hope this message finds you well. At KBS, capturing and preserving moments from our students' academic and extracurricular experiences is a practice we deeply value. This often involves our educators and our public relations team taking photographs of KBS students during various school activities, which can range from classroom sessions, playground interactions, field trips to school events.
These photographs are integral for multiple purposes. They may be used for our internal systems such as Toddle, showcased on the KBS official website, incorporated into a student's personal file, or, on occasion, shared on our official social media platforms, newspapers, and other media channels. Our intention behind this is purely educational and promotional, and we always strive to ensure the content portrays our students in a positive and respectful light.
For parents and guardians who have reservations about their child's photographs being used publicly, we offer an opt-out provision. If you prefer not to have your child's images used in the aforementioned ways, please fill out, sign, and return the attached form to your child’s homeroom or advisory teacher.
Please note, it's only necessary to return the form if you are declining the use of your child’s photographs. A lack of response will be interpreted as your implicit consent, allowing KBS to utilize and share the photos as described.
Your child's safety, privacy, and well-being are of the utmost importance to us. We appreciate your trust and collaboration in this matter.
Warm regards,
Sinae VanHaastert
School Director
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
	I do not consent to the use of my child’s photograph.
Student name: ________________________
Class: _______________________________
Parent name: _________________________
Signature: ____________________________
اختيار عدم الموافقة على استخدام الصور
20 سبتمبر، 2023
أولياء أمور KBS الكرام،
نأمل أن تجدوا هذه الرسالة وأنتم بأتم الصحة والعافية. في KBS، نقدر عملية التقاط والحفاظ على لحظات تجارب طلابنا الأكاديمية وخارج النطاق الأكاديمي. وغالبًا ما يشمل ذلك معلمينا وفريق العلاقات العامة لدينا في التقاط الصور لطلاب KBS خلال مختلف الأنشطة المدرسية، سواء كان ذلك خلال جلسات الفصل الدراسي، أو التفاعلات في الملعب، أو رحلات ميدانية، أو في أحداث المدرسة.
تُعتبر هذه الصور ضرورية لأغراض متعددة. قد تُستخدم لأنظمتنا الداخلية مثل Toddle، أو قد يتم عرضها على الموقع الرسمي لـ KBS، أو تضمينها في ملف الطالب الشخصي، أو، في بعض الأحيان، مشاركتها على منصات التواصل الاجتماعي الرسمية لدينا، الصحف، ووسائل الإعلام الأخرى. الغرض من ذلك هو تعليمي وترويجي بحت، ونحن نسعى دائمًا لضمان أن يتم تصوير طلابنا بطريقة إيجابية وباحترام.
للوالدين والأوصياء الذين لديهم تحفظات حول استخدام صور أطفالهم علنيًا، نقدم لكم خيار عدم الموافقة. إذا كنتم تفضلون عدم استخدام صور طفلكم بهذه الطرق المذكورة، يُرجى ملء النموذج المرفق وتوقيعه وإعادته إلى معلم الفصل أو المشرف على طفلكم.
يرجى ملاحظة أنه يتعين إرجاع النموذج فقط إذا كنتم ترفضون استخدام صور طفلكم. عدم الاستجابة سيتم تفسيره كموافقتكم الضمنية، مما يسمح لـ KBS باستخدام ومشاركة الصور كما هو موضح أعلاه.
سلامة وخصوصية ورفاهية طفلكم هي من أقصى أولوياتنا. نقدر ثقتكم وتعاونكم في هذا الأمر.

مع أطيب التحية،
سيناي فانهااسترت
مديرة المدرسة
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
لا أوافق على استخدام صورة طفلي.
اسم الطالب: ________________________
الصف: _______________________________
اسم الوالد/الوالدة: _________________________
التوقيع: ____________________________



